
Kadencja 2018-2023 

P R O T O K Ó Ł  Nr  LII/2023 
z  sesji Rady Gminy Główczyce 

z dnia 30 marca 2023 r. 
…………………………………………………………………………………………………………………….……………………………………………………... 

Ad.1 Sprawy regulaminowe 
 
Ad.1.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Przewodniczący Rady Gminy P. Arkadiusz Kwiatkowski przypomniał, że sesja jest utrwalana i 

transmitowana za pomocą urządzeo rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja jest dostępna 

w sieci Internet, natomiast nagrania z sesji w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.  

Każdy kto uczestniczy w Sesji Rady Gminy wyraża zgodę na przetwarzanie i upublicznianie 

swoich danych osobowych. Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył L Sesję Rady 

Gminy Główczyce o godzinie 11:00. Powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy P. Danutę 

May, Zastępcę Wójta P. Rafała Teterkę, Sekretarza Gminy P. Joannę Lipczyoską, Skarbnika 

Gminy P. Mariolę Barna oraz Radcę Prawnego P. Irenę Łooską. Powitał również zaproszonych 

gości: Dyrektora ZDW w Gdaosku P. Grzegorza Stachowiaka, Dyrektora ZDP w  Słupsku P. 

Mariusza Ożarka, radnych Rady Powiatu Słupskiego: P. Teresę Janusewicz wraz z  

P. Pawłem Gonera, a także dyrektorów szkół oraz sołtysów. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocnośd obrad, gdyż na 15-osobowy skład 

Rady w sesji uczestniczyło 14 radnych. Radni dodatkowo potwierdzili udział w sesji w 

systemie głosowania.  

  
Ad.1.2 Zatwierdzenie porządku obrad. 
                          
Przewodniczący Rady Gminy wniósł o zmianę porządku obrad w postaci zamiany punktu 2 - 
Informacja  o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym z punktem 3 - Inwestycje i 
remonty planowane oraz realizowane na terenie Gminy Główczyce na drogach 
wojewódzkich, powiatowych oraz na drogach gminnych. Następnie przeprowadzono 
głosowanie, w wyniku którego powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie 14 głosami 
„za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się”. Wiecej wniosków nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji porządku obrad z uwzględnieniem powyższej 
zmiany: 
1. Sprawy regulaminowe 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2) zatwierdzenie porządku obrad, 
3) powołanie sekretarza obrad, 
4) przyjęcie protokołu  z poprzedniej  sesji. 

2. Inwestycje i remonty planowane oraz realizowane na terenie Gminy Główczyce na 
drogach wojewódzkich, powiatowych oraz na drogach gminnych. 

3. Informacja  o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 



4. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Główczycach za 2022 rok. 
5. Sprawozdanie z wykonania podjętych uchwał w 2022 roku. 
6. Informacja z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
7. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok, 

2) w sprawie wstępnej zmiany lokalizacji przystanku autobusowego w miejscowości 
Szczypkowice, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 
dotychczasowym dzierżawcą, 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 
dotychczasowym dzierżawcą, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 
dotychczasowym dzierżawcą , 

6) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadnia 
pn.: „Modernizacja dróg powiatowych nr 1137G, 1144G, 1180G i 1125G”, 

7) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, położonych na terenie Gminy Główczyce, za usługi w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych,  

8) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok, 
9) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

8. Informacja dotycząca interpelacji i zapytao. 
9. Informacje, wnioski, oświadczenia.        
10. Zamknięcie sesji Rady Gminy. 
 

Ad.1.3 Powołanie sekretarza obrad 
 
Na sekretarza obrad w wyniku głosowania Radny Zenon Fir wybrany został  jednogłośnie  
14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących”. 
 
Ad.1.4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Protokół z poprzedniej sesji przyjęty został bez uwag. 
 
Ad.2 Inwestycje i remonty planowane oraz realizowane na terenie Gminy Główczyce na 
drogach wojewódzkich, powiatowych oraz na drogach gminnych. 
 
Pani Wójt celem wprowadzenia przedstawiła inwestycje drogowe, które zostały 
zrealizowane na terenie Gminy Główczyce: 

 zakooczono I etap przebudowy 8 dróg gminnych w miejscowości Główczyce, 

 zrealizowano przebudowę ul. Ogrodowej, Owocowej, Jarzębinowej oraz Kwiatowej, 

 przebudowane zostały drogi osiedlowe na Os. Na Wzgórzu 

 zakooczono przebudowę drogi gminnej – odcinek trasy rowerowej R-10 z Równa do 
Główczyc, 

 zakooczono inwestycję drogową na drogach powiatowych w miejscowości Gorzyno, 

 wykonano również kolejny odcinek 2-kilometrowy na drodze wojewódzkiej 213. 



Następnie Pani Wójt przedstawiła inwestycje drogowe, na które zostały już rozstrzygnięte 
przetargi oraz zostały podpisane umowy na realizację: 

 przebudowa dróg gminnych w miejscowości Wolinia, 

 modernizacja 4 odcinków dróg powiatowych: Drzeżewo – Lipno; odcinka o długości 
1,3 km w miejscowości Wykosowo wraz z remontem chodnika; 0,5 km odcinek drogi 
powiatowej w miejscowości Wolinia; ponad 0,5 km odcinek drogi powiatowej z 
Rumska do dawnego Środowiskowego Domu Samopomocy, 

 powiatowy odcinek trasy R-10 czeka na realizacje od byłego ŚDS w Rumsku do Równa 
Na rozstrzygnięcie postępowao przetargowych czekają modernizacje dróg gminnych, na 
które pozyskane zostały dofinansowania w ramach związku powiatowo-gminnego z 
Polskiego Ładu.  
Wykonana została dokumentacja projektowa na przebudowę drogi powiatowej z Główczyc 
do Izbicy. 
Na etapie koocowym jest wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę dróg 
gminnych w Żoruchowie, Wielkiej Wsi, Równie, Podolu Wielkim i Chodmirowie. 
W trakcie przygotowania procedury przetargowej jest wykonanie dokumentacji projektowej 
na przebudowę kolejnych odcinków dróg gminnych, z uwzględnieniem wniosków z Funduszu 
Sołeckiego. 
 
Po wprowadzeniu przez Panią Wójt, Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu 
Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich P. Grzegorza Stachowiaka. Dyrektor ZDW w 
Gdaosku powiedział, że jeżeli chodzi o drogę 213 (odcinek łączący Wicko ze Słupskiem), to co 
roku udaje się coś zrobid na tym odcinku. W tym roku ZDW jeszcze nie ma zaplanowanej 
przebudowy na odcinku 213 na terenie Gminy Główczyce, ale idąc od granicy Gminy 
Główczyce w kierunku Słupska jest tam taki brakujący odcinek. Odbędzie się za niedługo 
przetarg na roboty budowlane, latem wyłoniony wykonawca wejdzie na realizacje tego 
zadania i zostanie przebudowany ten odcinek. Jeżeli już zostanie zrobiony ten odcinek na 
terenie Gminy Słupsk to chcielibyśmy zlecid tej samej firmie roboty uzupełniające i wrócid na 
teren Gminy Główczyce, czyli wydłużyd ten odcinek wykorzystując zapisy umowne. Jednak 
Dyrektor ZDW zaznaczył, iż jest to tylko perspektywa i niczego nie może obiecad.  
Radny P. Jerzy Maokowski zapytał, czy w tym roku droga 213 byłaby już zakooczona i 
połączona z Gminą Słupsk. 
Pani Wójt odnosząc się do powyższego powiedziała, że absolutnie nie. 
Radny P. Jerzy Maokowski kontynuując zapytał, czy 3, 4 lata będzie jeszcze trwało 
dokooczenie tej drogi. 
Dyrektor ZDW powiedział, że najprawdopodobniej tak, ale to nie będzie koniec, ponieważ 
zostanie ona dokooczona a potem trzeba będzie do niej wracad. 
Radny P. Jerzy Maokowski powiedział, że droga Lębork – Łeba jest to droga nowo 
wybudowana i ludzie sobie jeżdżą, a w Gminie Główczyce jest to Słupsk – Łeba i już 20 lat się 
na nią czeka. Radny dodał, że przykre jest to jak traktowana jest Gmina Główczyce. 
Mieszkaocy dojeżdżają do pracy codziennie, ciągle jesteśmy zwodzeni. 
Dyrektor ZDW powiedział, że jemu również jest przykro, lecz nie tylko z powodu Główczyc, a 
również tych rejonów województwa, gdzie jako ZDW nie są w stanie zrobid tego co by chcieli 
i to głównie z powodów finansowych. ZDW przebudowuje, czy remontuje ok. 100 km dróg 
wojewódzkich rocznie. Na zakooczenie Pan Dyrektor dodał, że zgadza się z Panem Radnym, 
że nie powinno tak byd. 



Radna P. Marianna Kwiatkowska dodała, że jest to trasa między Słupskiem, a Łebą. 
Następnie radna zgłosiła, że droga przez Damnicę i Żelkowo są w nieciekawym stanie i kto 
ma brad za to odpowiedzialnośd ZDW, czy Gmina Główczyce. Ludzie mają pretensje do nas 
jako Gminy.  
Radny P. Zbigniew Kitowski zapytał, co zadzieje się z chodnikiem przez miejscowośd 
Pobłocie, ponieważ jest to jedyna miejscowośd, która go nie posiada. 
Dyrektor ZDW odnosząc się do powyższego powiedział, że póki co budowa chodnika nie jest 
planowana. Jeśli chodzi o chodniki, to przyjmujemy taki scenariusz, że umawiamy się z 
samorządami gminnymi na budowy tych chodników i na wspólną realizację tych zadao.  
Radna P. Krystyna Śpiewak droga 213 odcinek Będziechowo – Lipno i na skrzyżowaniu 
dochodzi do kolizji. Radna nadmieniła, że zwracała się o lustro, lecz nic nie zrobiono w tej 
sprawie, a jest tam bardzo niebezpiecznie. 
Dyrektor ZDW odnosząc się do powyższego powiedział, że  z tego co mu wiadomo analiza 
bezpieczeostwa ruchu na tym skrzyżowaniu jest zlecona. ZDW zarządza drogami, natomiast 
ruchem (oznakowanie, organizacja ruchu) zarządza Marszałek Województwa Pomorskiego, 
więc zmiany w organizacji ruchu wymaga zgody Marszałka, temat jest jednak pilotowany. 
Radny P. Józef Łaba zapytał, co się dzieje z drogą na trasie Gorzyno – Żelazkowo.  
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że jest to pytanie do Dyrektora Zarządu Dróg 
Powiatowych, a nie do Wojewódzkich i że odpowiedź na to pytanie zostanie udzielona kiedy 
przejdziemy do tematu dróg powiatowych. 
Radny Powiatowy P. Paweł Gonera zaznaczył, że adresatem bolączek nie jest Pan Dyrektor 
tylko politycy. Następnie powiedział, że droga 213 powinna byd stale remontowana. W 
okolicach Żoruchowa jest to igranie z życiem jeżeli chodzi o dziury na drodze i pobocze. 
Poprosił, aby się tym zająd. Następnie zgłosiła drugą rzecz, w przypadku nawałnic, często jest 
tak że przewracają się drzewa. W okolicach Rumska są 3 drzewa i bardzo bym prosił o 
wycięcie tych drzew, żeby nie czekad aż dojdzie do wypadku. 
Pani Wójt powiedziała że jako realistka, która na co dzieo spotyka się z problemami 
drogowymi i musi zabezpieczad środki finansowe dopytała o wypowiedź Pana Dyrektora w 
sprawie odcinka na terenie Gminy Słupsk. Wspomniał Pan, że ta sama firma przy 
sprzyjających okolicznościach wykonałaby pracę na terenie Gminy Główczyce i jak to 
interpretowad. 
Dyrektor ZDW odnosząc się do kwestii drzew powiedział, że nie zawsze jest zgoda na 
usuniecie uszkodzonego drzewa. Były już takie sytuacje, gdzie drzewa zwisały nad jezdnia i 
były ewidentnie do wycinki, a okazywało się że nie można ich wycinad. Następnie Pan 
Dyrektor odnosząc się do pytania Pani Wójt, odpowiedział że ZDW ma w zwyczaju ze jak 
ogłaszany jest przetarg, wpisywad taką opcje że 100% robót uzupełniających. Tu musi się 
oczywiście zgrad kilka rzeczy, czyli muszą byd pieniądze i Wykonawca musi wyrazid chęd, że 
chce się podjąd zadania. 
Z-ca Wójta zabrał głos w sprawie koncepcji przebudowy drogi 213 i skrzyżowania. Widziałem 
swego czasu koncepcje, która zakładała przebudowę tej drogi   
 
 
Ad.3 Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 
Pani Wójt przedstawiła informację ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym  
- informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 



Ad.4 Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Główczycach za 2022 rok. 
 
Przewodniczący Rady przypomniał, że wszystkie materiały były szczegółowo omawiane na 
posiedzeniu wspólnym komisji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady przekazał głos Zastępcy Wójta P. Rafałowi Teterce celem 
wprowadzenia w temat bezpieczeostwa i przedstawienia prezentacji z zakresu zarządzania 
kryzysowego – prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Po zakooczeniu ww. prezentacji o zabranie głosu został poproszony Komendant Gminnego 
Związku OSP w Główczycach P. Witold Szczepaoski, który przedstawił sprawozdanie z 
działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Główczyce za rok 2022 – 
sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, iż Komendant Komisariatu Policji nie jest dzisiaj 
obecny, jednak podczas wspólnego posiedzenia Komisji w dn. 16.02.2023 r. przedstawił on 
sprawozdanie z działalności Komisariatu Policji w Główczycach za rok 2022. Ponadto 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni wyrażają potrzebę, aby jeszcze raz przytoczyd ww. 
sprawozdanie - sprawozdanie zostało przyjęte i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.4 Sprawozdanie z wykonania zadao w 2022 r. przez Gminną Komisję Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż Przewodniczący Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych podczas wspólnego posiedzenia Komisji w dn. 
16.02.2023 r. szczegółowo omówił przygotowane sprawozdanie z wykonania zadao w 2022 r. 
przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – sprawozdanie zostało 
przyjęte bez uwag i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że przedłożone zostało również 
sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego za 2022 r. oraz 
informacja z działalności Ośrodka Kuratorskiego nr 5 w Główczycach przy Sądzie Rejonowym 
w Słupsku – wyżej wskazane materiały zostały przyjęte bez uwag i stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad.5 Sprawozdanie z realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie Gminy za rok 2022. 
 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, iż sprawozdanie z realizacji programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie Gminy za rok 
2022 również było przedmiotem wspólnego posiedzenia Komisji. Zostało ono przedstawione 
przez inspektora ds. rolnictwa, leśnictwa i drogownictwa P. Annę Ginter – sprawozdanie 
zostało przyjęte bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.6 Podjęcie uchwał: 
 



6.1 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wydania opinii do 
projektu planu ochrony dla Słowioskiego Parku Narodowego – projekt uchwały stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
w sprawie wydania opinii do projektu planu ochrony dla Słowioskiego Parku Narodowego, 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących 
się” - protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/416/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.2 Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
na 2023 rok – projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2023 rok, Rada Gminy przyjęła  
jednogłośnie 14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” - protokół 
głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/417/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.3 Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego programu 
zapobiegania bezdomności zwierząt oraz opieki nad bezdomnymi zwierzętami na terenie 
Gminy Główczyce na 2023 rok – projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
w sprawie przyjęcia Gminnego programu zapobiegania bezdomności zwierząt oraz opieki 
nad bezdomnymi zwierzętami na terenie Gminy Główczyce na 2023 rok, Rada Gminy 
przyjęła jednogłośnie 14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” - 
protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/418/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.4 Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia 
Regulaminu przyznawania stypendium dla uzdolnionych uczniów pobierających naukę na 
terenie Gminy Główczyce – projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
zmieniającą uchwałę w sprawie ustanowienia Regulaminu przyznawania stypendium dla 
uzdolnionych uczniów pobierających naukę na terenie Gminy Główczyce, Rada Gminy 
przyjęła jednogłośnie 14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” - 
protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/419/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.5 Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia 
wieloletniego gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i 
w domu” na lata 2019-2023 – projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 



P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
zmieniającą uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, Rada 
Gminy przyjęła jednogłośnie 14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” - 
protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/420/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.6 Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla 
jednostek ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Główczyce – projekt uchwały 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
w sprawie udzielenia dotacji celowej dla jednostek ochotniczych straży pożarnych z terenu 
Gminy Główczyce, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 
0 „wstrzymujących się” - protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/421/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.7 Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwrotu nieruchomości na rzecz 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa – projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
w sprawie zwrotu nieruchomości na rzecz Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, Rada 
Gminy przyjęła 7 głosami „za”, przy 1 „przeciwnych” i 6 „wstrzymujących się” - protokół 
głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/422/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.8 Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą – projekt uchwały stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
dzierżawcą, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 
„wstrzymujących się” - protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/423/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.9 Pani Wójt przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą – projekt uchwały stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
dzierżawcą, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 



„wstrzymujących się” - protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/424/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.10 Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 
2023 rok – projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2023 rok, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 14 
głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” - protokół głosowania 
imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/425/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
6.11 Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej – projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
P. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie imienne. W wyniku głosowania uchwałę 
w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, Rada Gminy przyjęła jednogłośnie 
14 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących się” - protokół głosowania 
imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Uchwała została opatrzona Nr L/426/23 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad.7 Informacja dotycząca interpelacji i zapytao. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Główczyce przytoczył zapytanie z dnia 17 lutego 2023 roku  
Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Pobłociu. Zarząd zwrócił się z prośbą o sfinansowanie 
remontu ścian wewnętrznych remizy. 
 
Ad.8 Informacje, wnioski i oświadczenia. 
 
Radny P. Mariusz Dyś zapytał jak idą sprawy związane z kanalizacją w Pobłociu, ponieważ ma 
byd ona zakooczona w tym roku z dofinansowaniem 50%, natomiast jeżeli nie zostanie ona 
zakooczona tego dofinansowania gmina nie otrzyma. 
Wójt P. Danuta May odnosząc się do powyższego powiedziała, że kanalizacja jest bardzo 
mocno zagrożona, ponieważ Wykonawca już podtrzymuje, że nie będzie tej inwestycji 
realizował. Cały czas prowadzone są mediacje w tej kwestii. 
 
Radny P. Mariusz Dyś zapytał czy jest robiony, lub czy był robiony remont hydroforni w 
Zgojewie. Jeżeli tak to na czyj koszt i dlaczego. 
Pani Wójt odnosząc się do powyższego powiedziała, że nic jej niewiadomo na ten temat. W 
imieniu Gminy, hydrofornią zarządza Zakład Usług Publicznych.  
 
Radny P. Mariusz Dyś zapytał, czy działka Nr 102/3 w miejscowości Wielka Wieś jest znana 
Pani Wójt, ponieważ jest ona użytkowana nieoficjalnie. Następnie radny zwracając się do 
Pani Wójt poprosił o wyjaśnienie, kto użytkuję ww. działkę oraz poprosił o udostępnienie 
Komisji Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej spisu działek gminnych. 
 



Radna Pani Krystyna Śpiewak zapytała, czy jest nadzieje że droga na odcinku Będziechowo – 
Lipno będzie robiona. 
Pani Wójt odnosząc się do powyższego powiedziała, że jeżeli chodzi o drogę powiatową 
odchodzącą od drogi wojewódzkiej 213 w stronę miejscowości Lipno, został już ogłoszony 
przetarg. 
 
Sołtys Sołectwa Gorzyno zapytał, czy projekt na kanalizację w miejscowości Gorzyno jest już 
skooczony i czy w ogóle będzie ona zrobiona.  
Pani Wójt odnosząc się do powyższego powiedziała, że głównym problemem w miejscowości 
jest brak zgody mieszkaoców. Pani Wójt dodała, że w następnym tygodniu będzie miała 
spotkanie z projektantem i wtedy dowie się jak wygląda sytuacja. 
Ad.9 Zamknięcie sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany. Podziękował 

wszystkim za udział i zamknął obrady L sesji Rady Gminy Główczyce o godzinie 13:50. 

Całościowy zapis obrad znajduje się pod adresem: ug.glowczyce.ibip.pl 

                                                                                                           Przewodniczący Rady Gminy 
 
  Arkadiusz Kwiatkowski 
Protokołowała: 

Nikola Piętnik  


